
V Liberci 26. června 2014 

 

Tisková zpráva 
Zastupitelé schválili další postup 

pro vyjednávání s bankami 
 

Po krátké a věcné diskusi schválili liberečtí zastupitelé na svém červnovém zasedání další postup 

pro vyjednávání s bankami ohledně refinancování městského dluhu.  

Oproti nabídce další banky HSBC, která ve spolupráci s německými investory nabízí Liberci 

refinancování městského dluhu, stávající banka města -  Česká spořitelna – kontrovala vlastní 

nabídkou. 

„Obě dvě nabídky jsou skvělé. Zastupitelstvo mne pověřilo dál vyjednávat o konkrétních podmínkách a 

definitivní podobu předložit do září. Každopádně se jedná o obrovskou úsporu oproti současnému 

stavu, a současně o vyvázání městských zástav na nemovitém majetku, což nám uvolní ruce 

v možnosti žádat o dotace na jeho opravu,“ zdůraznil náměstek primátorky pro ekonomiku Jiří Šolc. 

Jak doplnil, nabídka České spořitelny v základě spočívá v převedení městského dluhopisu do nízce 

úročeného směnečného programu, přičemž ostatní podmínky by byly podobné dnešnímu stavu. 

Současný dluhopis města je vydán na 2 miliardy korun. V amortizačním fondu je nyní naspořeno 245 

milionů korun. V roce 2025 bude pak amortizační fond použitý na splacení poloviny dluhů města 

Liberce. 

 


